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Vážená paní přednostko, 

jsem studentkou 6. ročníku všeobecného lékařství na 2.LF UK se zájmem o práci na 
Dětské klinice FN Olomouc. Už během studia na lékařské fakultě jsem měla možnost v rámci 
různých stáží zjistit, že právě pediatrie je oborem, kterému bych se chtěla v budoucnu věnovat. 
Práce na tomhle pracovišti mě láka zejména z důvodu, že nabízí práci se zajímavým spektrem 
pacientů jako i možnosti vědeckého rozvoje.  

Můj zájem o pediatrii začal ve třetím ročníku během stáží v rámci klinické 
propedeutiky, kdy jsem si uvědomila, jak moc mě práce s dětmi baví. Od té doby se moje 
pozornost zaměřila na dětské obory. Moje kroky ve třetím ročníku vedly nejdřív na Kliniku 
dětské neurologie 2.LF UK a FN Motol, kde jsem měla možnost stážovat na ambulanci a 
postupně se zapojit i do vědecké práce. V rámci vědecké činnosti jsem se zabývala pacienty 
s neurokutánními onemocněními. Jeden z článků byl v roce 2019 publikován v Československé 
pediatrii a prezentován na XIV. Pediatrickém kongresu v Olomouci. V roce 2020 jsem se taky 
s jiným článkem účastnila posterové sekce na Studentské vědecké konferenci 2.LF UK.  

Postupně se ale můj zájem posouval víc ke klasické pediatrii. Velkou roli v tom sehrála 
stáž na pediatrické klinice ve slovinské Lublani, kterou jsem absolvovala v létě po ukončení 4. 
ročníku, a taky setkání s Dr. Toni z Pediatrické kliniky FN Motol v rámci volitelného předmětu 
z pediatrie. Paní doktorka mě zaujala svým nadšením pro pediatrii a v 5. ročníku jsem k ní 
začala docházet na dobrovolné stáže, nejdřív na oddělení kojenců, pak na JIP. Tyhle stáže byly 
pro mě velkým přínosem, jelikož jsem mohla vidět množství zajímavých pacientů a řešit 
kazuistiky, které si pro mě paní doktorka připravila.  

Zajímavou zkušeností pro mě byly i volnočasové stáže na Dětském urgentním příjmu 
FN Motol, které jsem absolvovala ve 4. ročníku. Mohla jsem tak vidět nejen práci pediatrů 
v urgentních situacích, ale i práci různých dětských konziliářů.  

Nové poznatky jsem se nicméně snažila nasbírat i v zahraničí. Po skvělé zkušenosti se 
stáží v Lublani jsem se rozhodla přihlásit na pediatrický kurz v rakouském Grazu. Účastnila 
jsem se ho v létě po skončení 5. ročníku a přineslo mi to možnost stážovat na čtyřech různých 
odděleních Pediatrické kliniky v LKH Graz a účastnit se odpoledních seminářů týkajících se 
různých pediatrických témat pod záštitou Medizinische Universität Graz. Tahle stáž mě jenom 
utvrdila v tom, že právě pediatrie je oborem, kterému se chci po skončení vysoké školy 
věnovat.  

Byla bych moc ráda, kdybych mohla pracovat na Vaší klinice a i nadále se ještě víc 
vzdělávat v oboru pediatrie.  
 
 

Alžbeta Šantová 


